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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FZT JU 

  

 

 

 

Termín jednání: 17. dubna 2024 

Přítomni (bez titulů): Bedrníček, Beranová, Bernas, Brom, Bumbálek, Havelka, Horčičková, Jarošová, 

Kresan, Ondr, Smetana, Štěrba, Tejml 

Nepřítomni: Kuneš, Tupý 

Vedení fakulty: Bartoš 

Přítomno celkem 13 senátorů. Senát je usnášenischopný. 

Program zasedání: 

1. Organizační záležitosti 

2. Schvalování Plánu a vyhodnocení realizace strategického záměru FZT JU 2024/2025 

3. Projednání záměru studijního programu Aplikované inženýrské technologie 

4. Schvalování investičních záměrů fakulty na rok 2025 

5. Různé 

 

Bod 2: 

 Děkan fakulty informoval a seznámil přítomné senátory s dokumentem Plán a vyhodnocení 

realizace strategického záměru FZT 2024/2025. K bodu proběhla diskuse se zaměřením na 

hodnocení výuky – sjednocení v rámci JU. 

 Děkan seznámil senátory se záměrem zpracovat Strategického záměru na kratší časové období, 

tak aby více reflektoval současný stav fakulty.  

 Hlasování: PRO – 13; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

 Senát schválil předložený dokument Plán a vyhodnocení strategického záměru FZT JU 

2024/2025. 

Bod 3: 

 Byl projednán záměr studijního programu Aplikované inženýrské technologie. Program vzniká 

z iniciativy rektora JU a jedná se o program mezifakultní. Na realizaci studijního programu se bude 

dále podílet PF JU a PřF JU. Vznik programu je podpořen i finančně v plné výši. V závěru proběhla 

diskuse ohledně vytížení některých z akademiků, kteří se budou podílet na výuce programu. Bylo 

doporučeno mladším kolegům, se co nejdříve habilitovat.  

 V průběhu jednání odešel senátor Tejml. 

 Akademický senát FZT JU bere předložený záměr na vědomí. 
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Bod 4: 

 Byly podrobně projednány investiční záměry fakulty na rok 2025, tak jak je uvedeno v investičním 

záměru. Jednotlivé položky byly diskutovány většinou senátorů. 

 Hlasování: PRO – 12; PROTI – 0; ZDRŽELO SE – 0 

 Senát schválil Plán investičních aktivit fakulty pro rok 2025. 

Bod 5: 

 Byl projednán harmonogram vztahující se k Opatření děkana o vyhlášení voleb do Akademického 

senátu FZT JU na další funkční období. 

Bod 6 – různé: 

 Děkan FZT JU informoval o pozitivním hodnocení fakulty i univerzity v rámci Mezinárodního 

evaluačního panelu. Vynikající hodnocení je potřebné pro další setrvání v Asociaci výzkumných 

univerzit. 

 Děkan FZT JU poděkoval senátorům za jejich práci po celou dobu funkčního období. 

 Senátorům za spolupráci poděkoval i předseda Akademického senátu FZT JU Ondr. 

 

 

Zapsal: Ondr 

Ověřil: Havelka 

 


